
Wpłynęło dniaW  O2 

Nr sprawy 	  

	

Świdwin, 20.09.2022r 	 

Lołqczriik nr  A 	do Protokołu nr 	 
Rody Miasta Świdwin z  dnia. 0 Oś" 2 Zi 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
Barbara Bujak 

W związku z otrzymanym mailem w dniu 13.09.2022r. wysłanym przez Pana Artura Pliszkę  proszę  
O wyjaśnienie: 

1) Z jakiego powodu i na czyją  prośbę  Protokół  Komisji Rewizyjnej z dnia 
05.09.2022r. zsos(ał  wysłany na maile wszystkich Radnych Miasta . Nie podpisany 

przez członków Komisji Rewizyjnej i z wniesionymi poprawkami. 
2) Z jakich powodów został  wysłany przez informatyka Urzedu Miasta a nie przez 

Biuro Rady Miasta i dlaczego do dnia dzisiejszego Komisja Rewizyjna nie 
otrzymała orginalnego protokołu który sporządziła w dniu 05.09.2022r. 

3) Dlaczego Pani Anna Terlecka otrzymała protokół  przed podpisaniem całej 
Komisji Rewizyjnej i na jakiej podstawie „ktoś" wprowadził  do niego poprawki bez 

wiedzy komisji. Komisja została poinformowana mailowo o wniesionych 
poprawkach bez zatwierdzenia ich. W otrzymanym mailu nie ma informacji kto 

dokonał  poprawek. 
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Otrzymuja: 
Barbara Bujak Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
Piotr Feliński Burmistrz Miasta 
Monika Stępniak Przewodnicząca Rady Miasta 


